

《单词百科:supervise是什么意思?supervise怎么发音?supervise的解释和用法》

英语单词supervise是什么意思?supervise怎么读?supervise怎么发音?简答网为您整理了supervise的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



supervise怎么读

supervise的读音:[' su : p ə va ɪ z]

supervise的意思

1、 vt.& vi.监督;管理;指导;

supervise的近义词

- 1、 **administer** vt.管理;治理 (国家) ;给予;执行;
- 2、 **boss** n.老板, 上司;领袖, 首领;[机]轴套, 套筒;

3、**command** n.命令;控制;指挥部;精通;

4、**conduct** v.进行, 组织, 实施;表现, 举止;指挥;传导(热或电);带领;

5、**control** vt. 控制;管理;限制;支配;

supervise的双语例句

1、May supervise other auditors or professionals charge of accounting within client's establishment.

可能领导其他审计师及专业人员负责客户机构内的会计.

2、Civilian taste technical evaluation, type approval (appraisal) wait for a technology to supervise the work.

民品技术评审、产品定型(鉴定)等技术监督工作.

3、The duty administrative assistant will supervise junior student visits to the toilets.

校务助理协助老师课间陪同学生去洗手间.

4、We must supervise and speed up the fulfilment of assigned tasks.

已经布置了的工作,应当认真督促检查.

5、Guide and supervise the logistics staff to comply with company procedures while they are working.

指导、督物流员工按照公司程序进行工作.

6、Supervise production employees in molding department in compliance with the company's policies and procedures.

根据公司的制度及程序管理注塑部门的生产员工.

7、Supervise operations of the ERP system and come up with improvement solution.

管理ERP系统的运行,并不断提出改进方案.

8、Supervise and maintain the sanitation of kitchen, store rooms, hallways , dock, and equipment.

监督和维护厨房、储藏室、走廊、卸货区和设备的卫生.

9、One of his jobs was supervising the dining room.

他的工作之一是管理餐厅。

10、Supervise the installation and commissioning of client's equipments. Ensure the quality of execution.

监督客户产品的现场安装,负责产品的调试,使其投入生产.
并确保产品安装满足质量要求.

11、Initiate & supervise studies & analysis information relating to warehouse and delivery operations.

参与及督导所有仓库配送的研究及分析等工作.

12、The CNC machine operator only needs basic training and skills, enough to supervise several machines.

数控机床操作员只需要基本的培训和技能,就足够操作若干数控机床了.

13、He supervised and trained more than 400 volunteers.

他指导和培训了400多名志愿者。

14、to supervise building work

监理建筑工程

15、[不可数名词, 可数名词]Very young children should not be left to play without supervision.

不能让幼儿在没人照看的情况下独自玩耍。

16、The People's Bank of China shall supervise over the settling process.

中国人民银行监督清算过程.

17、The significant fire hidden danger licenses to supervise the work progress to be smooth.

重大火灾隐患挂牌督办工作进展顺利.

18、She supervised the children playing near the pool.

她照料着在水池附近玩的几个孩子。

以上是简答网为您整理的supervise怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于supervise的

用法、supervise的释义、superv

ise的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/supervise>

